
 

 

 

 

 

 

Notulen 101e jaarvergadering R.K.S.V. MULO d.d. 30-10-2017  

Locatie: kantine RKSV MULO 

Aanwezig: zie presentielijst 

Notulen: Rob Swinkels 

 

1. Opening door de voorzitter 

De voorzitter heet iedereen welkom bij jaarvergadering. 

Er wordt stilgestaan bij het overlijden van de leden Riny Deelen en Wim van Kraay. 

31 stemgerechtigde leden hebben de presentielijst getekend. 

 

2. Mededelingen / ingekomen stukken 

Er zijn afmeldingen binnengekomen van de volgende personen; 

• Harrie van Kraaij 

• Marion Stax 

• Mike Roche 

• Patrick van Doorne 

• Jasper den Haan 

• Martien van den Berg 
 

Arjen Vos geeft een korte toelichting op zijn besluit om alsnog herkiesbaar te zijn als 

voorzitter, nadat hij dat in eerste instantie niet van plan was. De vele ontwikkelingen rondom 

De Braak, die ook de toekomst van MULO aan gaan hebben daarbij de doorslag gegeven. 

 

Verder de aankondiging, dat Marco Schriks bereid is gevonden om de vacature van het 

vijfde bestuurslid in te vullen. Bij de bestuursverkiezing zal hierover gestemd kunnen worden. 

 

3. Notulen ALV 2016 



De notulen van de jaarvergadering 2016 zijn gepubliceerd op de site bij de uitnodiging voor 

deze jaarvergadering. Er zijn geen opmerkingen over de inhoud en ze worden daarom 

ongewijzigd vastgesteld. 

 

4. Jaarverslag secretaris 

De secretaris Rob Swinkels leest het jaarverslag over het seizoen 2016 – 2017 voor, 

ondersteund door een aantal dia’s. Het verslag wordt aan de stukken van deze vergadering 

toegevoegd. De voorzitter bedankt hem voor zijn bijdrage. 

 

5. Financiele verantwoording en begroting 

De penningmeester (Emile de Kimpe) geeft een korte toelichting op de financiële toestand 

van de vereniging. Het afgelopen boekjaar is met een klein verlies afgesloten, door diverse 

omstandigheden. Spannend wordt de komende periode, waarin de transitie door nieuwbouw 

op sportpark De Braak zijn beslag moet gaan krijgen. 

De volledige tekst van Emile, is aan de jaarstukken toegevoegd en op verzoek in te zien. 

De kascommissie heeft decharge verleend, waarvan de acte is bijgevoegd. 

 

6. Voorgang beleidsplan 2015-2019 

Er is een plan geschreven voor een vierjarige periode, waarbij niet alles meteen gerealiseerd 

kan worden.  

In het afgelopen jaar is duidelijk geworden, dat we gaande het traject de ambities en 

uitvoering bij moeten sturen. Zo is bijvoorbeeld besloten de frequentie van vergaderen 

tussen bestuur en commissies verhoogd, om beter aansluiting te houden tussen beide 

entiteiten. 

 

7. Ontwikkelingen op sportpark De Braak / Ontwikkelingen binnen het Helmondse 

amateurvoetbal 

Arjen geeft een korte toelichting op de ontwikkelingen die momenteel spelen binnen het 

Helmondse amateurvoetbal. Er is een gezamenlijke visie door de Helmondse 

amateurvoetbalverenigingen gepresenteerd, zij het met voorbehouden op onderdelen door 

diverse verenigingen. De gemeente heeft op basis hiervan haar beleidsnota “Visie op het 



amateurvoerbal” gepresenteerd, waarbij nog 6 sportparken over zouden blijven. De Warande 

zou in deze visie dicht gaan, Houtsdonk blijft een vraagteken. 

De samenwerking met Helmondia staat momenteel, buiten hetgeen al loopt, op een laag 

pitje. 

De invulling van de nieuwe accommodatie op De Braak lijkt vorm te gaan krijgen, waarbij de 

gemeenteraad op 31 oktober akkoord zal gaan met nieuwbouw. Op De Braak zal ruimte 

komen voor Onderwijs, Sport, Gezondheid en Maatschappij. Dit betekent, dat in het nieuwe 

complex naast het nieuwe Dr Knippenbergcollege ook ruimte is voor Helmond Sport, een 

vleugel voor de amateurvoetbalverenigingen, een sporthal en een vleugel met aandacht voor 

gezondheid (oa. een fysiotherapie-praktijk). Tussen alle disciplines zal gestreefd worden 

naar samenwerking en synergie. 

 

8. Bestuursverkiezing 

Bij de bestuursverkiezing is aftredend en herkiesbaar onze voorzitter Arjen Vos. In de 

inleiding heeft hij al toegelicht, dat hij zich gelet op de ontwikkelingen rondom De Braak en 

de gevolgen voor MULO die hieruit voortvloeien te betrokken voelt om het nu los te laten. 

Arjen wordt bij acclamatie herkozen. 

Verder heeft Marco Schriks zich kandidaat gesteld voor de openstaande post binnen het 

bestuur, zijnde de functie van vicevoorzitter. Marco zal zich meer met zaken binnen de 

vereniging bezig gaan houden, Arjen richt zich wat meer op de contacten naar extern. 

Ook Marco wordt met algemene stemmen, middels handopsteken gekozen in het bestuur. 

 

9. Verkiezing kascommissie 

De zittende leden Bart van de Besselaar, Cor Brugmans, en Jan van Lieshout zijn 

herkiesbaar. Zij worden bij acclamatie herkozen. 

 

10. verkiezing Commissie van beroep:  

De commissie bestaat uit de leden: Ad Lammers, Harry van Kraay en Toon van Stiphout. Zij 

hebben al jaren niet in actie hoeven te komen, maar het is wel belangrijk dat deze commissie 

bestaat. Als reserve-lid is Joop Slegers bereid gevonden zich beschikbaar te stellen. 

De zittende leden worden bij acclamatie herkozen. 



 

11. Mededelingen van diverse commissies 

Diverse commissies presenteren zich: 

• Jean Pierre vd Laar – marketing, communicatie en sponsoring. 

De nieuwe website is inmiddels gekoppeld aan Sportlink. Hierdoor komen de 

uitslagen direct op de website. Inloggen kan via het mailadres. 

• Erik Janssen – aanvoerder senioren 

De senioren draaien inmiddels met 6 teams, waarbij 1 team met veel overgekomen 

jeugd. De commissie is uitgebreid met 2 man: Frank Raaijmakers en Ed Hulbert. Er is 

een vergaderschema opgesteld en de samenwerking met de activiteitencommissie 

en met Klaas en Paul voor de toernooien is opgepakt. 

• Jaap – jeugdafdeling. (zie sheets) 

Naast het voorstellen van de diverse vrijwilligers, die samen de jeugdcommissie 

vormen, geeft hij een toelichting op de nieuwe spelvormen voor de jeugd Onder 8 en 

Onder 9. Verder is er nog even aandacht voor de Teambox, waarbij met name fruit 

wordt verstrekt aan de spelertjes (JOGG – jeugd op gezond gewicht). 

Tenslotte nog even aandacht voor het feit, dat de jeugdafdeling in 2018 90 jaar 

bestaat. 

• Pierre – medisch en veilig sportklimaat 

Medisch: Samenwerking met Topsupport van Jeurissen en van den Ingh, 

Fysiotherapie. 

Verder is er inmiddels een Vertrouwenspersoon aangesteld (zie website) en loopt de 

aanvraagprocedure gratis Verklaring omtrent Gedrag (VOG) bij NOC-NSF. 

• Regionale jeugdopleiding HS (Angelo) 

Er is een commissie ingesteld met Helmond Sport, MULO, Helmondia en de KNVB. 

Met HS als trekker wordt gestreefd naar een jeugdopleiding op hoog niveau voor de 

O13, O15, O17 en O19, ism de amateurverenigingen. 

De scouting van de RJO richt zich op een straal van ongeveer 30 km rondom De 

Braak. De intentie is verder om vanaf volgend seizoen te steven naar een 

jeugdopleiding samen met Helmondia. Nog te besluiten in de jaarvergaderingen van 

MULO en Helmondia. Ook zal er samenwerking zijn met de Voetbalschool van Faiz 

en de Keepersopleiding. 

Arjen juicht de samenwerking op het gebied van de jeugd met Helmondia toe; t.a.v. 

de samenwerking met Helmond Sport zal MULO nog wel de nodige waarborgen 

nodig hebben, voordat we hier volledig mee instemmen. 



 

12. Wat verder ter tafel komt: 

Geen huldiging van jubilarissen meer, maar juist bij de nieuwjaarsreceptie. Hierdoor zal er 

een informeler karakter van de vergadering zijn, ook omdat diverse zaken die de aandacht 

vragen. 

Op 17 december is de Kika-run en tevens de Kerst-inn, op 16 december speelt MULO tegen 

Helmondia en MULO 3 tegen ZSV. 

Verder doet Arjen een oproep aan mensen die interesse hebben in de toekomst van MULO 

om zich te melden en zo een soort klankbordgroep te vormen. 

 

Tenslotte kondigt Arjen aan, dat er in de komende tijd mogelijk vaker een ledenvergadering 

of informatieavond zal worden georganiseerd, om de leden te informeren over de 

ontwikkelingen rondom De Braak. 

 

13. Rondvraag: 

Hier wordt geen gebruik van gemaakt. 

 

14. Sluiting 

De voorzitter bedankt iedereen voor zijn aanwezigheid en sluit de vergadering. 

 

Helmond, 30 oktober 2017 

 

 

 

 

De presentaties en documenten die bij deze vergadering horen worden bewaard in het archief van de vereniging. 

 


